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Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2007-12-10 
 
 
Närvarande:   
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 
 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
   
Tjänstgörande ersättare Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
 Mary Andersson  PRO Farsta  
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
   
   
Tjänstemän Per-Ove Mattsson tf avdelningschef 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
Justerare:   
 

2007-12-12 Barbro Karlsson 
 
 
 
Justerare:   

2007-12-12 Stig Åström 
 
 
 
Sekreterare:  

 Pia Sundqvist 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet öppnat. 
 

§ 2 Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes.  
 

§ 3 Val av justerare och tid för justering  
Till justerare utsågs Barbro Karlsson och Stig Åström. Justering sker onsdag 12 
december på Lingvägen 100. 
 

§ 4 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  
Protokoll från sammanträdet 2007-11-05 anmäldes. 
 

§ 5  Ärenden från nämndsammanträdet 2007-11-15 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet 2007-12-19 
Ärende nr 2: Verksamhetsplan och budget för 2008 
Biträdande avdelningschef inom äldreomsorgen, sid 2: På fråga om inrättandet av 
en befattning som biträdande avdelningschef berättade tf avdelningschef Per-Ove 
Mattsson att en sådan tjänst kommer att inrättas tillfälligt under 2008 som ett 
resultat av översynen av Edö äldreboende samt för att generellt vidareutveckla 
kvalitetsarbetet och förbereda verksamheterna på införandet av 
kundvalsmodellen. 
 
Kulturkommittén, sid 8: Kulturkommittén är ett viktigt samverkansforum för både 
pensionärsföreningar och andra sammanslutningar. Rådet ansåg att bidraget till 
kommittén ska vara kvar. Rådet undrade dessutom om det har gjorts någon analys 
av vilka konsekvenser det får att avveckla stödet. 
 
Fritidsklubben Regnbågen, sid 15: Rådet frågade vart klubben ska flyttas och 
påpekade att det är viktigt att den inte flyttas bort från ett område där behovet av 
ungdomsverksamhet är stort. 
 
Äldreomsorg, sid 18 ff: Rådet menade att det bör framgå av verksamhetsplanen 
att det ska finnas förtroenderåd vid alla vård- och omsorgsboenden, i enlighet med 
förvaltningens riktlinjer för inrättandet av förtroenderåd (2006-09-01). 
Fortfarande saknas förtroenderåd vid två av stadsdelsområdets tre boenden: 
Postiljonen och Edö. Det är ytterst angeläget att förvaltningen ser till att det 
etableras förtroenderåd vid samtliga boenden. (Pensionärsrådet har sedan länge 
utsett sina representanter till dessa råd.) 
 
Dagkollo, sid 19: Rådet undrade hur dagkolloverksamheten kommer att fungera. 
Per-Ove Mattsson svarade att förvaltningen undersöker detta för närvarande och 
att det bör finnas ett mer konkret förslag i början av nästa år. 
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Nämndmål, sid 24-25: Rådet uttryckte sin glädje över att de viktiga 
frågeställningar som man har diskuterat under året nu finns samlade i form av 
nämndmål i budgeten. 
 
Rådet uttalade att man (i enlighet med kommunfullmäktiges instruktion för 
pensionärsråden) önskar få utbildning i budgetfrågor, detta för att bättre kunna 
fullfölja sitt uppdrag att följa stadsdelsnämndens och förvaltningens arbete och 
agera rådgivande organ. 
 
Ärende 4, val av ledamöter till stadsdelsnämndens pensionärsråd 2008 
Rådet konstaterade att förvaltningens förslag överensstämmer med de lokalt 
verksamma föreningarnas nomineringar och ställde sig bakom förslaget. 
 
Ärende 22, Upphandling av drift av vård- och omsorgsboenden inom 
äldreomsorgen – yttrande till kommunstyrelsen 
Konstaterades att rådet följer upphandlingsprocessen genom sina utsedda 
representanter Stig Åström och Bror Lord. 
 

§ 7 Information från förvaltningen och avdelningen för äldreomsorg  
• Redovisningen av den beslutade kartläggningen av pensionärsföreningarnas 

lokalbehov (se rådets protokoll 2007-11-05) bordlades till nästa sammanträde.  

• Per-Ove Mattsson berättade att nya riktlinjer för biståndsbedömning gäller fr 
o m 1 januari 2008. Förvaltningen återkommer med mer detaljerad 
information om detta vid rådets nästa möte. 

• En ny kostutbildare har rekryterats istället för Maria Siederer som inom kort 
lämnar förvaltningen för ett nytt arbete.  

 
§ 8 Övriga frågor  

Rådet efterlyste information från förvaltningen om möjligheten att söka 
föreningsbidrag för 2008. 
 

§ 9 Sammanträdet avslutas  
Ordföranden avslutade sammanträdet. 

 

 


